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Rada Miejska Kolonowskiego 
 
 

Protokół nr VIII 
 

VIII Sesja Rady Miejskiej Kolonowskiego w dniu 7 kwietnia 2025 r. 
Miejsce posiedzenia: Sala posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Kolonowskie 

Obrady rozpoczęto 7 kwietnia 2025 r. o godzinie 16:00, 
a zakończono o godzinie 18:17 tego samego dnia 

 
W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 
 
Obecni: 
1. Rafał Baic 
2. Krzysztof Czupała 
3. Katarzyna Gotwald 
4. Adam Kała 
5. Rafał Koj 
6. Urszula Korzonek 
7. Łukasz Kulik 
8. Gerard Mańczyk 
9. Martyna Mirek 
10. Natalia Muc 
11. Leszek Rejek 
12. Joanna Smykała 
13. Janusz Steinert 
14. Janusz Szmolka 
15. Maria Wojtakowska 
 
1. Otwarcie sesji 
 
Otwarcia sesji i powitania zebranych dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
Kolonowskiego, Janusz Steinert. Następnie przedstawił on porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji 
2. Stwierdzenie prawomocności 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Sprawozdanie Burmistrza Kolonowskiego za okres między sesjami 

oraz informacja o realizacji wniosków radnych 
5. Sprawozdanie z odbytych posiedzeń komisji rady 
6. Raport z Realizacji zadań ujętych w Programie Ochrony Środowiska 

za lata  2023-2024 
7. Przyjęcie uchwał 

1) Uchwała Nr VIII/58/25 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 7 kwietnia 2025 r., 
zmieniająca uchwałę Nr VII/49/25 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 24 lutego 
2025 r. w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kolonowskie w 2025 r. 
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2) Uchwała Nr VIII/59/25 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 7 kwietnia 2025 r. 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla północnej części miasta Kolonowskie 
3) Uchwała Nr VIII/60/25 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 7 kwietnia 2025 r. 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części miejscowości Spórok 
4) Uchwała Nr VIII/61/25 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 7 kwietnia 2025 r. 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Kolonowskie 
na lata 2025-2035 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 
opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji 
5) Uchwała Nr VIII/62/25 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 7 kwietnia 2025 r. 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
6) Uchwała Nr VIII/63/25 Rady Miejskiej Kolonowskiego z dnia 7 kwietnia 2025 r. 
w sprawie zmiany budżetu gminy Kolonowskie na 2025 rok 

8. Przyjęcie protokołu z posiedzenia rady w dniu 24.02.2025 r. 
9. Dyskusja 
10. Zakończenie 

 
2. Stwierdzenie prawomocności 
 
W posiedzeniu udział wzięło 14/15 radnych. Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: Norbert 
Koston – Burmistrz Kolonowskiego, Konrad Wacławczyk – zastępca burmistrza, Anna 
Rathmann – Skarbnik Gminy Kolonowskie, Gabriela Sklorz – radczyni prawna, Mirela 
Kałużna – referent ds. rolnictwa i ochrony środowiska oraz Piotr Musioł – sołtys 
Staniszcz Małych. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad 
Przewodniczący Janusz Steinert poprosił Burmistrza Kolonowskiego o informację, 
czy wnosi o zmiany w porządku. Burmistrz Norbert Koston poprosił o wykreślenie 
uchwały dot. Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego. Jeden 
z mieszkańców jest niezadowolony z planowanego przebiegu ulicy. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad (ze zmianami) 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Łukasz Kulik, 
Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Leszek Rejek, Joanna Smykała, Janusz 
Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Urszula Korzonek 
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4. Sprawozdanie Burmistrza Kolonowskiego za okres między sesjami 
oraz informacja o realizacji wniosków radnych 
 
Burmistrz Norbert Koston przedstawił najważniejsze punkty sprawozdania.  
 
Janusz Steinert poprosił o uszczegółowienie informacji nt. Zielonej Transformacji Miast. 
Burmistrz odparł, że z tych środków może być finansowane wiele przedsięwzięć, przy 
czym jest to finansowanie zwrotne ma okres 20 lat, ostatnia rata jest umarzana, 
a oprocentowanie może wynosić 0 lub 1%. We wniosku można ująć także już poniesione 
wydatki, np. oświetlenie hali sportowej. Przewodniczący Janusz Steinert zapytał, 
czy można także pozyskać środki na oświetlenie uliczne. Norbert Koston odpowiedział, 
że należy sprawdzić, czy dotyczy to tylko wymiany, czy też rozbudowy sieci. Minimalna 
kwota to 2 mln złotych netto. Na pewno planujemy ujęcie we wniosku remontu 
przedszkola w Kolonowskiem, ewentualnie budynku w Fosowskiem przy ul. Dworcowej. 
Martyna Mirek poprosiła o informację nt. projektu Biblioteki i Centrum Kultury 
w Kolonowskiem, na który nie otrzymano dofinansowania. Burmistrz Norbert Koston 
opowiedział, że projekt dostał bardzo dużo punktów, ale nie na tyle dużo, aby otrzymać 
dofinansowanie. Ten projekt zakładał nowe wyposażenie sali widowiskowej 
w Kolonowskiem. Dodał, że pewne elementy, które zostały zawarte w projekcie, zostaną 
sfinansowane z budżetu gminy, ponieważ ceny spadają i warto teraz dokonywać 
zakupów. Martyna Mirek poprosiła również o informacje dot. naboru do przedszkoli. 
Burmistrz odparł, że w przedszkolach są wolne miejsca i jest ich dość sporo. Wyraził 
nadzieję, że jest to sytuacja jednorazowa. 
Janusz Szmolka zapytał, kiedy rozpocznie się remont ul. Guznera w Spóroku. Norbert 
Koston odparł, że nastąpiło otwarcie ofert, ale teraz trzeba je sprawdzić. Inwestycja 
na pewno będzie realizowana w tym roku. 
Gerard Mańczyk chciał się dowiedzieć, jakie obowiązki ma gmina w związku z ustawą 
o ochronie ludności i obronie cywilnej. Burmistrz odpowiedział, że jest to ustawa nowa 
i dość wymagająca. Środki na realizację tych obowiązków będą rozdzielane według 
nowych zasad, a dotyczą one wyposażenia straży, ochrony przeciwpowodziowej oraz 
budowy schronów. Gmina jest w trakcie sporządzania listy potrzeb, ponieważ może się 
okazać, że – po przyznaniu środków – trzeba będzie bardzo szybko się określić. Radny 
Mańczyk poprosił także o informację, jak gmina Kolonowskie prezentuje się na tle całego 
województwa w rankingu gmin ekologicznych. Norbert Koston odpowiedział, że ranking 
wiązał się m.in. ze środkami pozyskanymi z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej oraz działaniami gmin w różnych obszarach, 
związanych z ekologią. 
 
Zastępca Burmistrza Kolonowskiego Konrad Wacławczyk przedstawił sprawozdanie 
z realizacji wniosków radnych. 
 
5. Sprawozdanie z odbytych posiedzeń komisji rady 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Joanna Smykała przestawiła sprawozdanie 
z posiedzenia w dniu 18 marca 2025 r. 
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6. Raport z Realizacji zadań ujętych w Programie Ochrony Środowiska 
za lata  2023-2024 
 
Referent Mirela Kałużna przedstawiła raport z realizacji POŚ. Omówiła zadania 
zrealizowane i zaplanowane do realizacji. Dodała, że działania realizowane są na dobrym 
poziomie oraz podkreśliła, że bardzo ważny jest wzrost świadomości ekologicznej 
mieszkańców. 
Katarzyna Gotwald poprosiła o doprecyzowanie, dlaczego w tabeli znalazły się dwie 
kwoty, dotyczące tego samego roku. Burmistrz wyjaśnił, że wynika to z dwóch źródeł 
dofinansowania: gminnego i unijnego. 
 
Przewodniczący Janusz Steinert zarządził 5-minutową przerwę.  
 
 7. Przyjęcie uchwał 
 
1) UCHWAŁA NR VIII/58/25 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 7 kwietnia 2025 r., zmieniająca uchwałę nr VII/49/25 Rady Miejskiej 
Kolonowskiego z dnia 24 lutego 2025 r. w sprawie przyjęcia Programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
gminy Kolonowskie w 2025 r. 
 
Radczyni Prawna Gabriela Sklorz wyjaśniła, iż w stosunku do poprzednio podjętej 
uchwały zostało wszczęte postępowanie nadzorcze. Było to spowodowane to z m.in. 
wnioskami z kontroli, przeprowadzonych w różnych gminach. Obecna uchwała jest 
podejmowana po to, aby nadzór prawny nie unieważnił aktu już przyjętego. 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
UCHWAŁA NR VIII/58/25 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 7 kwietnia 2025 r., zmieniająca uchwałę Nr VII/49/25 Rady Miejskiej 
Kolonowskiego z dnia 24 lutego 2025 r. w sprawie przyjęcia Programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
Gminy Kolonowskie w 2025 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Łukasz Kulik, 
Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Leszek Rejek, Joanna Smykała, Janusz 
Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Urszula Korzonek 
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2) UCHWAŁA NR VIII/59/25 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 7 kwietnia 2025 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Spórok 
 
Burmistrz Norbert Koston przedstawił uzasadnienie do uchwały. Poinformował, że 
w Spóroku powstaje zabudowa mieszkalna. Zmiana ta dotyczy niezbyt dużego obszaru. 
Na pytanie Janusza Steinerta wyraził nadzieję, że w tym miejscu powstanie osiedle 
mieszkaniowe. 
Radna Martyna Mirek zapytała, czy było prowadzone rozeznanie i czy nikt inny nie 
chciałby wprowadzić dodatkowych zmian. Burmistrz odparł, że obowiązywanie planu 
ogólnego będzie trwać do połowy następnego roku i wtedy będzie można wnioskować 
o zmiany. 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
UCHWAŁA NR VIII/59/25 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 7 kwietnia 2025 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Spórok 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Łukasz Kulik, 
Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Leszek Rejek, Joanna Smykała, Janusz 
Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Urszula Korzonek 
 
3) UCHWAŁA NR VIII/60/25 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 7 kwietnia 2025 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii 
Rozwoju Gminy Kolonowskie na lata 2025-2035 oraz określenia szczegółowego 
trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji 
 
Burmistrz Norbert Koston przedstawił uzasadnienie do uchwały. Poinformował, że 
ostatnia strategia została uchwalona na lata 2016-2022 i wydłużona do roku 2023. Zapisy 
ustawy z 2023 roku nałożyły na gminę obowiązek podjęcia takiej uchwały. Strategia 
powinna być wzorcowym dokumentem do realizacji w przyszłości. 
Radna Martyna Mirek chciała się dowiedzieć, czy w gminnej strategii uwzględniono 
zapis, związany z zapowiadanymi przepisami, umożliwiającymi powstawanie nowych 
budynków w określonej odległości od szkół. Burmistrz odpowiedział, że nie wszystkie 
pomysły legislacyjne są realizowane. Gmina będzie się dostosowywać do przepisów 
wtedy, kiedy zaczną one obowiązywać. 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 
UCHWAŁA NR VIII/60/25 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 7 kwietnia 2025 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju 
Gminy Kolonowskie na lata 2025-2035 oraz określenia szczegółowego trybu i 
harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Łukasz Kulik, 
Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Leszek Rejek, Joanna Smykała, Janusz 
Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Urszula Korzonek 
 
4) UCHWAŁA NR VIII/61/25 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 7 kwietnia 2025 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
 
Skarbnik Gminy Kolonowskie Anna Rathmann przedstawiła uzasadnienie do obu 
uchwał budżetowych. 
Martyna Mirek poprosiła o informację, o które odcinki chodzi w przypadku budowy dróg. 
Norbert Koston odpowiedział, że chodzi o drogę pomiędzy marketem przy ul. Opolskiej 
a ul. Leśną przy OSP. Dodał, że jest tam planowana budowa stacji ładowania i dzięki temu 
jest szansa na dofinansowanie budowy drogi ze środków unijnych. Na pytanie radnej 
Burmistrz odpowiedział, że w przypadku ul. Polnej chodzi o dojazd do nieruchomości. 
Joanna Smykała poinformowała, że 12 lat temu mieszkańcy ul. Leśnej w Staniszczach 
Wielkich zwrócili się z prośbą o montaż dodatkowych punktów świetlnych. Otrzymali 
odpowiedź, że w tym miejscu zostanie przeprowadzony audyt. Radna poprosiła 
o informację, czy taki audyt został przeprowadzony. Pisma zostały ponowione, koszty 
oświetlenia rosną, a mieszkańcy Leśnej ciągle słyszą, że nie ma pieniędzy. Burmistrz 
Norbert Koston odpowiedział, że punkty z ul. Prostej zostaną umieszczone w innych 
miejscach, m.in. w Staniszczach Małych i Spóroku. Podatki, które płacą mieszkańcy 
Leśnej, nigdy nie wystarczą na budowę oświetlenia. Radna Joanna Smykała odparła, że 
przy nieoświetlonym odcinku ul. Leśnej mieszka 7 rodzin, a przy ul. Kajakowej ani jedna. 
Z ulicy Leśnej korzystają nie tylko mieszkańcy, ale także turyści. Mieszkańcy czekają 
12 lat z powodu braku środków, a w budżecie są przecież zabezpieczone pieniądze 
na oświetlenie. Burmistrz podkreślił, że wiele innych inwestycji zostało zrealizowanych. 
Nigdy nie jest tak, że środków wystarcza na realizację wniosków wszystkich 
mieszkańców. Potrzeb w zakresie oświetlenia jest bardzo dużo. Zwiększana jest liczba 
punktów, ale nie wszystkie potrzeby w tym zakresie są zaspokajane. 
Przewodniczący Janusz Steinert zapytał, czy z projektu Zielonej Transformacji Miast 
nie można byłoby skorzystać w tym konkretnym przypadku. Norbert Koston 
odpowiedział, że nie ma pewności, czy na nowe punkty świetlne można pozyskać środki.  
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Krzysztof Czupała poprosił o informację, czy przy łączniku ul. Opolskiej i Leśnej będzie 
zamontowane oświetlenie. Norbert Koston odpowiedział, że nowe drogi zawsze powstają 
łącznie z oświetleniem, ponieważ można na to zadanie otrzymać dofinansowanie. 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
UCHWAŁA NR VIII/61/25 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 7 kwietnia 2025 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Łukasz Kulik, 
Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Leszek Rejek, Joanna Smykała, Janusz 
Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Urszula Korzonek 
 
5) UCHWAŁA NR VIII/62/25 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 7 kwietnia 2025 r. w sprawie zmiany budżetu gminy Kolonowskie na 
2025 rok 
 
Przewodniczący Janusz Steinert odczytał projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
UCHWAŁA NR VIII/62/25 RADY MIEJSKIEJ KOLONOWSKIEGO 
z dnia 7 kwietnia 2025 r. w sprawie zmiany budżetu gminy Kolonowskie na 2025 rok 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Łukasz Kulik, 
Gerard Mańczyk, Martyna Mirek, Natalia Muc, Leszek Rejek, Joanna Smykała, Janusz 
Steinert, Janusz Szmolka, Maria Wojtakowska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Urszula Korzonek 
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8. Przyjęcie protokołu z posiedzenia rady w dniu 24.02.2025 r. 
 
Przewodniczący poinformował, że wszyscy radni zapoznali się z projektem protokołu, 
a następnie zarządził głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia rady w dniu 24.02.2025 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Rafał Baic, Krzysztof Czupała, Katarzyna Gotwald, Adam Kała, Rafał Koj, Łukasz Kulik, 
Gerard Mańczyk, Natalia Muc, Leszek Rejek, Joanna Smykała, Janusz Steinert, Janusz 
Szmolka, Maria Wojtakowska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Martyna Mirek 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Urszula Korzonek 
 
9. Dyskusja 
 
Przewodniczący Janusz Steinert poprosił sołtysów o zabranie głosu. Sołtyska Wsi 
Staniszcze Wielkie Joanna Smykała poprosiła o informację, czy starostwo 
odpowiedziało na zaproszenie w celu zweryfikowania stanu nawierzchni na Placu 
Targowym. Zastępca Burmistrza Kolonowskiego Konrad Wacławczyk zaprzeczył. 
Sołtys Spóroka Rafał Koj wyraził zadowolenie z powodu planowanej przebudowy 
ul. Guznera oraz montażu monitoringu przy Centrum Aktywności Wiejskiej. Dodał, że 
odbyło się zebranie wiejskie, w którym uczestniczył Naczelnik Wydziału Dróg 
Powiatowych Andrzej Ful i podczas którego omawiano kwestię budowy chodnika 
w Spóroku. Sołtys poinformował również o planowanym sprzątaniu wiosennym oraz 
zaprosił na obchody tzw. Drzewka Majowego. Janusz Steinert złożył wniosek 
o wykonanie dokumentacji na wykonanie łącznika pomiędzy końcem chodnika przy ul. 
Kościelnej a nowym marketem. 
Gerard Mańczyk zauważył, że dobiega końca wykonanie przebudowy ulicy Kolejowej 
i w związku z tym poprosił, aby dobudować kilka metrów brakującego chodnika pomiędzy 
mostem na Bziniczce a nowym ciągiem pieszym. Chodnik kończy się 5-6 metrów przed 
mostem. Burmistrz odpowiedział, że ten teren należy już do powiatu. Radny Mańczyk 
zawnioskował także, aby zmusić właścicieli terenu przy moście, aby uprzątnęli teren 
ze sterty kamieni. Poprosił, aby zadbać o brzegi rzeki i uporządkować skarpy. Burmistrz 
Norbert Koston odpowiedział, że część chodnika sfinansowała gmina. Budowa przejścia 
wiąże się z instalacją oświetlenia, które obecnie jest obowiązkowe. Teren, na którym 
składowane są kamienie, należy do Wód Polskich. Brzeg i skarpa po drugiej stronie rzeki 
należy do gminy Kolonowskie i jest przygotowany wniosek na jego zagospodarowanie, 
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w tym budowę platformy widokowej. Szanse na dofinansowanie są jednak niewielkie. 
Mimo wszystko gmina będzie się starać przynajmniej o wyrównanie i wysprzątanie tego 
terenu. Radny Gerard Mańczyk dodał, że wystosuje wniosek do starostwa. Burmistrz 
Norbert Koston podkreślił, że najważniejsza w tej chwili jest ulica Kościuszki i że dołoży 
wszelkich starań, aby została ona zmodernizowana. Ta droga stanowi dojazd do firm, 
a firmy płacą podatki i zasilają budżet. Burmistrz dodał, że należy dbać o stronę 
dochodową; przekazał także informacje nt. transformatora przy powstającej stacji 
ładowania pojazdów. Radny Mańczyk przekazał, że próg zwalniający na 
ul. Haraszowskie został zlikwidowany, a ubytki w jedni uzupełnione. 
Krzysztof Czupała zwrócił uwagę na problem oświetlenia na ulicy Polnej i Dzierżonia 
w Fosowskiem. Oświetlenie to włącza się zbyt szybko i nie świeci z pełną mocą. 
Burmistrz podkreślił, że - aby cała sieć funkcjonowała poprawnie - wszystkie urządzenia 
nie mogą się włączać jednocześnie. O czasie włączania decydują zegary. Zastępca 
Burmistrza Konrad Wacławczyk zobowiązał się do zajęcia się tą sprawą. Radny 
Czupała zapytał także, czy gmina dysponuje wiatami odpoczynkowymi na terenach 
leśnych, ponieważ otrzymał informację, że dwie z nich wymagają remontu, szczególnie 
wymiany dachu. Poprosił o wykonanie – jeszcze przed sezonem – audytu tych wiat.  
Łukasz Kulik zwrócił uwagę na artykuł, w którym w negatywnym świetle zostało 
przedstawione Kolonowskie – jako jedno z najbrzydszych miast woj. opolskiego. Artykuł 
ten został opatrzony starymi zdjęciami. Radny chciał się dowiedzieć, jakie plany ma 
gmina m.in. w stosunku do parku w centrum. Burmistrz odpowiedział, że jest to teren 
prywatny. Będzie natomiast wnioskował do rady o zabezpieczenie środków na 
kompleksowy remont terenu przy OSP i muzeum w Kolonowskiem. Istnieje szansa na 
przekazanie gminie przez powiat ul. Leśnej, co również pomogłoby rozwiązać niektóre 
problemy. Dodał, że pewne rzeczy trzeba systematycznie naprawiać. 
Adam Kała poprosił o informację, na jakim etapie jest rozpatrywanie wniosku o zejście 
z peronu PKP w stronę ul. Kościuszki. Burmistrz Norbert Koston odpowiedział, że 
gmina czeka na zakończenie inwestycji. Zejścia na ul. Kościuszki nie będzie na pewno, 
natomiast jest szansa na dodatkowe zejście na ul. Kolejową. 
Janusz Steinert chciał się dowiedzieć, czy właściciel dworca informował na temat planów 
jego remontu. Burmistrz odparł, że z kontaktem z właścicielem wstrzyma się do czasu 
zakończenia inwestycji. Radny Kała zadał także pytanie dotyczące funkcjonowania toalet 
ogólnodostępnych na targowisku. Norbert Koston odpowiedział, że musi wyjaśnić 
z pracownikami, czy są one otwarte. Toalety zostały zamknięte ze względu na 
niebezpieczeństwo, że ktoś je zniszczy. Teraz w tym miejscu są zainstalowane kamery. 
Toalety na pewno nie będą one otwarte 24h na dobę, ale będą czynne codziennie. 
Krzysztof Czupała poprosił o interwencję ws. pojemników na ubrania przy PSZOK-u 
w Kolonowskiem. Pojemniki te nie należą ani do gminy, ani do związku. Burmistrz 
odpowiedział, że ubrania można oddawać na PSZOK-u; wpływa to na wskaźniki 
recyklingu. Radny Czupała poprosił o likwidację tych pojemników, a problem sam się 
rozwiąże.  
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10. Zakończenie 
Przewodniczący Janusz Steinert przypomniał o konieczności składania oświadczeń 
majątkowych, a następnie zakończył posiedzenie. 
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